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Dětský rybářský kroužek v Babicích 

 

Je to čtvrtý rok, kdy jsem se začal věnovat práci s dětmi a snažím se z mladých nadějí vychovat 

nové rybáře. První rok byl stejný jako první rok v práci, strašně moc nového, ale žádný systém. 

Trpělivost a nepolevující nadšení mi nakonec pomohli najít cestu jak se dětem věnovat tak, jak jsem 

si představoval, že by to mělo být. Druhým rokem se ke mně přidal můj brácha a věci začali 

dostávat ten správný směr a pořádný drive, který nás posunul neskutečně moc vpřed a to ne jen jako 

lidi, ale i jako chcete-li vedoucí kroužku v Babicích. 

Ne vždy jsme se každému trefili do chutí a představ, ale tento rok nás jen utvrdil v tom, že to 

děláme správně a dobře. Přezdívka „bratři v triku“ už je asi  neodmazatelně součástí naší práce jak v 

kroužku, tak i o závodech. Když člověk něco dělá a baví ho to, tak je vždy výsledek velmi pěkný. 

Letošní dětský kroužek začal tradičně v lednu a trval až do 11. června kdy byly děti na Domku u 

přívozu pasovány na rybáře a byly jim předány jejich první povolenky. Dětí se k nám letos 

přihlásilo celkem 10 a v Hradišti bylo přihlášeno dětí 13. Všechny děti byly pilné a vždy vzorně 

poslouchaly nás instruktory, kteří jsme jim předávali cenné znalosti a informace potřebné pro jejich 

samostatný rybářský život. Závěrečné zkoušky se letos konaly hromadně dne 5.6. na základně 

našeho spolku v Uherském Hradišti. Dostavili se všichni a už při čekání na to až se otevřou dveře a 

děti mohly vstoupit do místnosti, kde už na ně čekaly připravené testy, byla cítit nervozita a 

nejistota z toho co je tam vlastně čeká. I přes všechny tyto útrapy všechny děti velmi úspěšně 

zkoušky složily a obdrželi tak pro ně to nejcennější a to bylo osvědčení o získané kvalifikaci, díky 

kterému si mohly vyzvednou své státní rybářské lístky a později i povolenky k lovu. 

Byl to mnohdy náročný proces kombinovat všechny ostatní povinnosti spolu s kroužkem, ale vždy 

se to povedlo. Děti si během kroužku osvojily znalosti teorie i praktické základy samostatnosti při 

lovu ryb. Díky našemu úžasnému kamarádovi Stanislavu Řimákovi jsme mohli opět s dětmi zajít 

během kroužku na jeho rybník a všechno co se děje u vody si ukázat takzvaně na ostro. Na rybníku 

jsme byli celkem dvakrát a vždy se nachytali krásné ryby. Malé nebo velké nebylo vůbec 

rozhodující, protože každá ryba přinesla spoustu radosti. 

Co však bylo pro nás naprosto dech beroucí bylo to, že naší prací s dětmi jsme našli dalšího 

skvělého člověka. Je to Terza Posoldová a mnozí z vás ji znají z rybářských potřeb – Rybářské 

Centrum ve Starém Městě. Její nadšení a zápal pro stejný cíl darovat dětem především úsměv, 

radost a tím v nich probudit tu správou a neodolatelnou vášeň k rybařině, svedly naše cesty 

dohromady. Terka se tak stala hlavním patronem našeho kroužku i dětských závodů. To právě díky 

ní se nám podařilo dětem u pasování předat mnoho krásných darů, které pro ně připravila, a které 

jim sama na pasování předala. Dary nedostaly jen děti ale i já s bráchou, a tak nás můžete vídat v 

oblečení, které presentuje právě její zmíněné rybářské potřeby. Nelze jí za její vstřícnost a ochotu 

dostatečně poděkovat, ale pro nás je to zase nový přítel a společník se stejným cílem a vizí. Její 

návštěvě jsme se mohli těšit hned dvakrát. Ta první byla právě na Dětských rybářských závodech, 

kde se ujala role losování dárků a cen z registračních karet mladých závodníků. A při té druhé to 

byla právě ona, která dětem všechny dary předávala spolu s pasovacím listem a gratulací. 

Ještě jednou velké děkujeme Terko ! 

Ale nesmíme zapomenout i na naše ostatní partnery kteří naši práci s dětmi podporují a zasílají nám 

pro ně dárky, které jim ulehčí start v rolích rybáře. Jsou to především Nástrahy.cz za nimiž stojí 

David Havlíček se svou značkou RedBass a celý jeho team, kteří již třetím rokem věnují dětem 

sady nástrah na přívlač a spoustu dalších krásných věcí. A právě díky Davidovi, jeho práci a 

natáčení rybářských pořadů s Rudolfem Hrušínským,, jsem se rozhodl věnovat dětem a pomáhat 

jim si splnit sen, sen stát se rybářem. Je však nutné ještě zmínit velkou podporu ze strany obcí jako 

jsou obec Babice, Huštěnovice, Jalubí a další. Děkujeme Vám za vaši podporu! 

Dále jsou to firmy krmiva Hulín, Chytil, Fatra, čokoládovna JANEK, ale i velmi důležitá osoba a 

členka teamu Soňa Hanáková, která již tradičně pro děti připravila krásné marcipánové kapříky, 

ovšem také MRS z.s., Uherské Hradiště díky kterému můžeme v Babicích tyto věci realizovat a 

uskutečnit. 
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Všem novým mladým rybářům přejeme všichni spoustu nových kamarádů, zážitků a velkých 

úlovků. 

A to opravdu nejdůležitější – Brácho díky! 

 

Za rybáře Babice 

Matěj Žálek 


